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Abstract (en)
[origin: WO9301626A1] A triple mode microwave filter comprises first and second resonant cavities (10, 20) coupled by an iris arrangement (6, 7)
which couples only a single resonant mode of the first cavity to only a single resonant mode of the second cavity. The attenuation poles of the filter
can be selected independently of each other: the bandpass has six poles and the filter is capable of an elliptic-function response.

Abstract (fr)
Un filtre hyperfréquence à mode triple comprend une première et une deuxième cavité résonnante (10, 20) couplées par une structure en iris (6,
7) qui relie uniquement un monomode résonnant de la première cavité à uniquement un monomode résonnant de la seconde cavité. Les pôles
d'atténuation du filtre peuvent être sélectionnés indépendamment les uns des autres: la bande passante possède six pôles et le filtre peut avoir une
réponse à fonction elliptique.
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